
 
 

Protokół Nr VI/41/20 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 13 października 2020 r. 

 

Obrady rozpoczęto 13 października 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:45 

tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

2. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

3. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

4. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

5. Beata Barton – Skarbnik Powiatu  

6. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

 

Nieobecni: 

7. Hanna Iwaniuk – Starosta  

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzył Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. 1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 06 października 2020 r. 

4. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi 

Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylii w Zduńskiej Woli Agnieszce 



 
 

Jaśkiewicz do samodzielnego reprezentowania Powiatu Zduńskowolskiego we 

wszelkich relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie 

wynikających z udziału Placówki w konkursie wniosków o akredytację 

w programie Erasmus na lata 2021-2027, Akredytacja Erasmus 2020 w obszarze 

kształcenia dorosłych, kształcenia i szkolenia zawodowego oraz edukacji 

szkolnej. – ED.42.2020 

5. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

VI/12/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 28 stycznia 2020 r. 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach - Ireneusza Stasiaka do 

reprezentowania Powiatu Zduńskowolskiego i składania oświadczeń woli oraz 

wiedzy w imieniu i na rzecz powiatu w związku z zamiarem uczestnictwa jako 

beneficjent w programie Erasmus+, który jest reprezentowany i prowadzony 

przez Fundację Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie. – ED.43.2020 

6. Uchwały budżetowe. 

7. Sprawy różne.  

8. Wnioski Członków Zarządu.  

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad.  

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 06 października 2020 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 



 
 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4  

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi 

Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylii w Zduńskiej Woli Agnieszce Jaśkiewicz 

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Zduńskowolskiego we wszelkich 

relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie wynikających 

z udziału Placówki w konkursie wniosków o akredytację w programie Erasmus na 

lata 2021-2027, Akredytacja Erasmus 2020 w obszarze kształcenia dorosłych, 

kształcenia i szkolenia zawodowego oraz edukacji szkolnej. – ED.42.2020 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/197/20 w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Dyrektorowi Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylii 

w Zduńskiej Woli Agnieszce Jaśkiewicz do samodzielnego reprezentowania Powiatu 

Zduńskowolskiego we wszelkich relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji 

w Warszawie wynikających z udziału Placówki w konkursie wniosków o akredytację 

w programie Erasmus na lata 2021-2027, Akredytacja Erasmus 2020 w obszarze 

kształcenia dorosłych, kształcenia i szkolenia zawodowego oraz edukacji szkolnej. 

 

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr VI/12/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 28 stycznia 2020 r. w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa dla Dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 



 
 

Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach - Ireneusza Stasiaka do reprezentowania 

Powiatu Zduńskowolskiego i składania oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na 

rzecz powiatu w związku z zamiarem uczestnictwa jako beneficjent w programie 

Erasmus+, który jest reprezentowany i prowadzony przez Fundację Rozwoju 

Systemu Edukacji w Warszawie. – ED.43.2020 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/198/20 zmieniającą Uchwałę Nr 

VI/12/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 28 stycznia 2020 r. w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa dla Dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach- Ireneusza Stasiaka do reprezentowania 

Powiatu Zduńskowolskiego i składania oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na 

rzecz powiatu w związku z zamiarem uczestnictwa jako beneficjent w programie 

Erasmus+, który jest reprezentowany i prowadzony przez Fundację Rozwoju 

Systemu Edukacji w Warszawie. 

 

Punkt 6 

Uchwały budżetowe. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton przedstawiła projekty uchwał Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020. 



 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/199/20 zmieniającą Uchwałę 

Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020. 

 

- zmieniającej Uchwałę Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego               

z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2020 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/200/20 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2020 (w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

Punkt 7 

Sprawy różne. 

 

- Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli Pan Piotr Pacelt 

poinformował, iż uzyskał informację z PZD Wieruszów i PZD Piotrków Trybunalski. 

Oba Zarządy mają prawie 2 razy więcej km dróg (Wieruszów: prawie 280 km 

a Piotrków Trybunalski: ponad 500 km). Obsada etatowa: Piotrków Trybunalski 

ponad 12 etatów w administracji, a Wieruszów trochę mniej. Budżetowo mają 8-15 

mln zł, gdzie my mamy 3 mln zł. Wieruszów mając sprzęt nie wykonuje napraw masą 



 
 

na gorąco, tylko zleca na zewnątrz a Piotrków Trybunalski na sieci 500 km dróg robi 

mniej napraw niż my na 200 km. Przedstawił również możliwość naprawy poprzez 

emulsję z grysem, czyli natryskiwana jest emulsja w ubytek, który jest wstępnie 

oczyszczany i obsypywany jest grysem. Nigdy nie wykonywaliśmy takich napraw. 

Poinformował, iż obiekt przekazany nieodpłatnie do użytkowania na ul. Królewskiej, 

nie jest przystosowany do potrzeb: brak toalet, pokrycie dachowe, nie ma miejsca do 

wjazdu ładowarką żeby nałożyć materiały sypkie. W Wojsławicach jest spory obiekt, 

50 m długości, ale jest to stara obora, pokryta eternitem, który wymaga wymiany                   

– Gmina Zduńska Wola byłaby w stanie z programu na swój koszt ściągnąć to 

pokrycie dachowe, ułożyć na paletach i przekazać do utylizacji. Koszt naprawy dachu 

to ok. 80 000 zł. W grę wchodzi wyburzenie innego obiektu (z uwagi na niskie 

nadproża i wysokość, żaden większy ciągnik nie jest wstanie wjechać), przesunięcie 

ogrodzeń, postawienie ścianek, w którym nie ma ograniczeń wysokości, wymianie 

oświetlenia, linię napowietrzną nieizolowaną (często dochodzi do zwarć, wyłącza się 

zasilanie i wyłącza się zasilanie kamer). Nie ma również źródła ciepła. 

Jeśli chodzi o zakup koparko-ładowarki to 300 000 zł netto, to jest ogromna kwota. 

Jest koparko-ładowarka produkcji chińskiej, jednak jest jeden mobilny serwis na cały 

kraj, więc można na niego czekać nawet tydzień, 1 tysiąc moto-godzin i rok 

gwarancji, a potem nie wiadomo jak się sprawuje. W Łodzi natomiast jest dystrybutor 

sprzętu nowego i używanego JCB. Sprzęt, który ma 4-5 tysięcy moto-godzin i jest 

jeszcze w dobrym stanie kosztuje ok. 200 000 zł netto. Można na niego uzyskać 

leasing, sprzedawca pomaga w jego uzyskaniu. Sprzęt 7-9 tysięcy moto-godzin, 

w którym były już prowadzone naprawy, zbliża się do 130-150 tysięcy zł netto. Taki 

sprzęt niestety z powodu usterek może więcej stać nieużywany. Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska nie udziela pomocy finansowej, tylko pożyczki, które 

są w części umarzalne, wnioskodawcą powinny to być raczej samorządy.  

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik poinformował, iż nie ulega wątpliwości, że 

działalność PZD się sprawdza i trzeba doprowadzić do jego dalszego rozwoju. Jeżeli 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy przeniesie Pediatrię i zwolni budynek, wtedy część 

pomieszczeń służyłaby PZD dla pracowników, pomieszczenia socjalne oraz do 

rozważenia byłaby kwestia czy przenieść także administrację. Mogłaby to być baza 

podręczna na potrzeby obsługi miejskiej (zamiatania ulic, koszenia, przycinania 

krzewów, malowania) oraz centrum dowodzenia. W Wojsławicach natomiast byłby 



 
 

obwód drogowy, gdzie zlokalizowany jest sprzęt ciężki, materiały (kruszywa, 

z rozbiórki, zapasy). Obiekt w Wojsławicach jest w trwałym Zarządzie Dyrektora PZD. 

W związku z planowanym uruchomieniem częściowo akcji zima siłami własnymi: 

Gminy Zduńska Wola i Zapolice, na szybko można wykorzystać wiatę garażową 

i garaż na potrzeby PZD, przesuwając częściowo obszar dzisiejszej bazy 

minimalnymi kosztami. W tej części należy podjąć decyzje w trybie pilnym, ponieważ 

zbliża się zima i jest to w miarę proste rozwiązanie, czyli od strony obory połowę 

części otwartej przeznaczyć dla PZD, ogradzając, doświetlając i ewentualnie 

dokładając kamery. Jest to kwestia może 50 000 zł. Druga część do przystosowania 

do funkcjonowania obwodu w Wojsławicach, czyli remont części socjalnej 

i zadaszenia zasugerował Do wprowadzenie do nowego budżetu. 

Odrębną kwestią jest kupno koparko-ładowarki, tylko pytanie. jak tak znaczny 

wydatek sfinansować. Zwrócił uwagę, iż jeśli podjęta zostanie decyzja o składanie 

wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, należy we wniosku 

wskazać, że część rowów przydrożnych pełni funkcję rowów melioracyjnych.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli Pan Piotr Pacelt 

poinformował, iż jeśli raty leasingowe są rozsądnie rozłożone w czasie, wtedy jest 

nowy sprzęt z gwarancją na 3 lata i opieka serwisowa dojeżdżająca na miejsce. 

W Kole jest jeszcze dystrybutor innej firmy, koszt w granicach 260 000 zł. 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik poinformował, iż zamiast sprzętu chińskiego 

lepszym rozwiązaniem byłby sprzęt używany.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton poinformowała, iż trzeba sprawdzić koszty obu 

rozwiązań, jednak leasing powiększy dług powiatu. 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik polecił Dyrektorowi Panu Piotrowi Paceltowi 

przygotowanie symulacji kosztów różnych wariantów na piątek 16 października      

2020 r. oraz Pani Kindze Kras o sprawdzenie możliwości uzyskania środków 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

 

Członek Zarządu Pan Tomasz Ziółkowski poprosił o przygotowanie orientacyjnie, ile 

zaoszczędzimy na zakupie tej maszyny.  

 



 
 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli Pan Piotr Pacelt 

poinformował, iż jeśli będzie zakupiony sprzęt, to akcja zima kosztowała 600 000 zł, 

a po 3 latach zakup sprzętu by się zwrócił.  

 

- Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli Pan Piotr Pacelt 

poinformował o problemie ze skrzyżowaniem. Po spotkaniu z przedstawicielem 

gminy i Naczelnikiem Zbigniewem Włodarczykiem, najlepszym wyjściem będzie 

zmiana organizacji ruchu. Zaproponował wprowadzenie małego zadania do budżetu 

na przyszły rok „Poprawa bezpieczeństwa w Izabelowie”, poprzez zamontowanie  

małe progi wyspowe po obu stronach jezdni i po obu stronach skrzyżowania, 

aktywny znak STOP z zasilaniem solarnym oraz 3 słupki przed sklepem. Koszt 

ok. 25 000 zł. 

 

Zarząd Powiatu polecił wprowadzenie do projektu budżetu na rok 2021 zadanie 

„Poprawa bezpieczeństwa w Izabelowie” w kwocie 50% wartości zadania, a o drugie 

50% wystąpić do Gminy Zduńska Wola o wsparcie finansowe.  

 

- Etatowy Członek Zarządu Pan Marcin Łabędzki poruszył kwestię 3 rok z rzędu 

odkładanego wyniesionego przejścia dla pieszych w Wojsławicach. 

 

Pan Piotr Pacelt poinformował, iż 2 razy wnioski na wyniesione przejścia dla 

pieszych w Wojsławicach i na ul. Złotej w Zduńskiej Woli o dofinansowanie złożone 

do Wojewody nie przechodzą. 

 

Zarząd Powiatu polecił złożenie wniosków na w/w wyniesione przejścia dla pieszych, 

jeśli będzie ogłoszony kolejny konkurs. 

 

- Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik przedstawił informację o koszcie chodnika 

w Wojsławicach od sklepu do Straży Pożarnej, ok. 480 000 zł. Powiadomił 

o skierowaniu pisma do Wójta Gminy Zduńska Wola o możliwości wykonaniu tego 

zadania w podziale kwoty na 3 części: Fundusz Sołecki, Gmina Zduńska Wola 

i Powiat Zduńskowolski. 

 



 
 

- Sekretarz Powiatu Pani Anna Szubert przedstawiła wniosek Wydziału Inwestycji, 

Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie użyczenia z budżetu powiatu kwoty 

łącznie 341 680, 00 zł celem zapłaty faktury za wykonanie robót budowlanych 

związanych z zadaniem pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku 

Choszczewo – Krokocice – Lichawa Etap 2 długości 1498 m”.  

Powyższa kwota stanowi dofinansowanie przyznane do zadania przez Zarząd 

Województwa Łódzkiego, w ramach środków pochodzących z tytułu wyłączania 

z produkcji gruntów rolnych w 2020 r. i zostanie przekazane po przedłożeniu 

(najpóźniej do dnia 31 października 2020 r.) dokumentów niezbędnych do 

prawidłowego rozliczenia zadania, w tym opłaconych faktur lub rachunków. Środki 

budżetu województwa zostaną przekazane przelewem w terminie 75 dni od daty 

przedłożenia prawidłowo sporządzonych dokumentów, z zastrzeżeniem, że 

przekazanie to może ulec opóźnieniu w przypadku braku w budżecie województwa 

środków pochodzących z tytułu wyłączania gruntów z produkcji rolniczej. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) Hanna Iwaniuk, 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na użyczenie z budżetu powiatu kwoty 

341 680, 00 zł. 

 

Punkt 8 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 9 

Zakończenie posiedzenia. 



 
 

Posiedzenie zakończył Wicestarosta Wojciech Rychlik. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak  

 


